
 

Enkel fråga till hållbarhetsnämndens ordförande 
 

Stängda framdörrar och tappade biljettintäkter 
 
 
Sedan några månader tillbaka är framdörrarna på våra bussar stängda för påstigande 
och de främst platserna i bussen avspärrade för att passagerarna ska hålla avstånd 
gentemot chaufförerna och därigenom minska smittspridningen. Konsekvensen av detta 
är att X-trafik tappat miljoner i biljettintäkter och rent ut sagt blöder ekonomiskt. Givetvis 
ska alla människor lösa biljett om man åker med våra bussar och ha bra möjligheter att 
faktiskt betala för sig genom någon form av självbetjäning.  
 
Idag kan man köpa biljett genom X-trafiks app vilket är bra. För de som vill blippa sina 
kort eller betala med reskassa så finns inte möjligheterna till det idag. Att betala via appen 
i sin mobiltelefon är visserligen bra, men det passar tyvärr inte alla utifrån bland annat 
åldern, oavsett om det är ung eller gammal. 
 
Inom vissa regionen har man infört möjligheten att blippa sina kort vid påstigning i alla 
dörrar och även betala genom självbetjäning med sin reskassa eller motsvarande. Dock 
inte i Gävleborg. Arbetsmiljöverket har nu meddelat att framdörrarna på bussarna ska 
vara stängda till hösten 2021. Nya lösningar behövs alltså även här. 
 
Min fråga till hållbarhetsnämndens ordförande blir därför: 
 
När kommer passagerarna kunna blippa/betala med sina kort vid påstigning i annan dörr 
än framme vid chauffören? 
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